## Children of Yemen Fundraising Event

2018 - 2019



November 19, 2018

**Dear Miller Families,** 

Hoping this letter finds you and loved ones well and in good spirits!

The Miller Community gives thanks to all contributing during our Thanksgiving Canned Food Drive, together we donated 2,383 food items to needy Dearborn families. Super job Miller Community for making a difference and helping those unable to help themselves, this is who we are and what we are all about, God Bless.

A continued conflict in Yemen has created one of the world's largest and most complex humanitarian crises. Almost 80 per cent of the population (22.2 million people) is in dire need of humanitarian assistance. Conflict has led to the internal displacement of 2 million people, left over 1 million public sector workers without pay for two years, and undermined access to ports and airports, obstructing essential humanitarian and commercial deliveries. Growing food insecurity, poor water and sanitation, and the spread of preventable diseases threaten millions more. The caseload of outbreaks of Acute Watery Diarrhea (AWD)/cholera has reached over one million. The strain on an already weakened health system has been further compounded by the diphtheria outbreak in early 2018, with over 2,200 cases, so far. In addition, 16 million people lack access to safe water. Children are the primary victims: more than 6,000 have been verified as killed or maimed since the conflict began. Almost 394,000 children under 5 currently suffer from severe acute malnutrition (SAM) and require treatment, with millions more in jeopardy. The damage and closure of schools and health facilities threaten children's access to education and health services making them vulnerable to psychosocial distress.

In hopes of making a difference and teaching Miller students the concept of community service and giving back, Miller PTA, Staff and Students are teaming up and committed to raising funds for, "The Children of Yemen." At the end of the fundraising campaign all monies will be donated to an NGO non-governmental organization, a non-profit, voluntary citizens' group which is organized on a local, national or international level and earmarked specifically for the Children of Yemen.

Monetary donations being accepted in the Office, please make checks payable to Miller PTA, Service Squad will be fundraising during lunch and after school.

God Bless you and family for making a difference one child at a time.

Regards,

**Miller Family** 

## حملة جمع التبرعات لأطفال اليمن

أهالي مدرسة ميلر الأعزاء،

آمل أن تصلكم هذه الرسالة و انتم و من تحبون في صحة ومعنويات جيدة

نتقدم بالشكر لجميع المساهمين في حملة عيد الشكر لجمع الاطعمة المعلبة للمحتاجين ، حيث بلغ مجموع التبرعات إلى 2383 سلعة غذائية ستقدم لعائلات ديربورن المحتاجة. يعتبر هذا مجهود رائع منا كفريق واحد لمساعدة أولئك الغير القادرين على مساعدة أنفسهم. بارك الله فيكم.

لقد أدى استمرار الصراع في اليمن إلى خلق واحدة من أكبر الأزمات الإنسانية في العالم وأكثر ها تعقيدًا. ما يقرب من 80 في المائة من السكان (22.2 مليون نسمة) في حاجة ماسة للمساعدة الإنسانية. وقد أدى الصراع إلى النزوح الداخلي لمليوني شخص، وترك أكثر من مليون عامل في القطاع العام بدون أجور لمدة عامين، ضاعف مشكلة الوصول إلى الموانئ والمطارات، وعرقل عمليات توصيل المواد الإنسانية والتجارية الأساسية. إن تزايد انعدام الأمن الغذائي وسوء المياه والصرف الصحي وانتشار الأمراض التي يمكن الوقاية منها يهدد ملايين آخرين في اليمن فقد وصل عدد حالات تغشي الإسهال الحاد / الكوليرا إلى أكثر من مليون شخص. وقد تفاقمت الضغوط على نظام صحي ضعيف بالفعل بسبب تغشي الدفتريا في أوائل عام 2018 ، مع أكثر من مليون شخص إلى المياه الصالحة أوائل عام 2018 ، مع أكثر من 2000 حالة ، حتى الأن. بالإضافة إلى ذلك ، يفتقر 16 مليون شخص إلى المياه الصالحة للشرب. الأطفال هم الضحايا الأساسيون: تم حتى الان رصد أكثر من 6000 حالة قتل أو جرحى منذ بدء النزاع. يعاني ما يقرب من 394000 طفل دون سن الخامسة من سوء التغذية الحاد الشديد و هناك ملايين آخرين في خطر. إن ضرر وإغلاق المدارس والمرافق الصحية يهدد وصول الأطفال إلى التعليم والخدمات الصحية مما يجعلهم عرضة للاضطرابات النفسية والاجتماعية

نحن على أمل في إحداث تغيير وتعليم طلابنا في مدرسة ميلر أهمية مساعدة الآخرين، حيث سيتعاون طاقم المدرسة والطلاب في جمع الأموال من أجل "أطفال اليمن". في نهاية حملة جمع التبرعات ، سيتم التبرع بجميع الأموال إلى منظمة غير حكومية و هي منظمة غير ربحية وقائمة على العمل التطوعي يتم تنظيمها على المستوى المحلي أو الوطني أو الدولي ومخصصة بشكل خاص لأطفال اليمن

التبر عات المالية سيتم استقبالها في مكتب ادارة المدرسة. اذا كنتم ستتبر عون عن طريق كتابة شيك فيرجى كتابته إلى:

## Miller PTA

أيضاً سيقوم فريق طلاب الخدمة بجمع تبر عات الاموال أثناء الغداء و بعد دوام المدرسة.

بارك الله فيكم و في أهاليكم و لنحدث فرق ايجابي في مستقبل اطفالنا طفل بعد طفل.

مع تحياتي،

عائلة ميلر